
PROTOKÓ£ 
z XXXIX sesji Rady Gminy Marciszów 

odbytej w dniu 29 sierpnia 2013 r 
w siedzibie Urzêdu Gminy 

 
Obecni zgodnie z lista obecno�ci / zaù-1/. 
Pocz¹tek obrad sesji godzina 11.00, zakoñczenie 12,15 . 
W obradach sesji uczestniczyli pan Stefan Zawierucha  Wójt Gminy pani Krystyna 
Kwiatkowska Sekretarz Gminy, Pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy , radna Powiatu Pani 
Maria Bych ,  kierownicy poszczególnych referatów, soùtysi. 
Obrady byùy nagrywane na dyktafon oraz filmowane przez pana Ryszarda Bizonia dvd wideo. 
Ad.1 i 2 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy Marciszów dokonaù otwarcia obrad sesji witaj¹c 
jej uczestników po przerwie wakacyjnej. 
Zapoznaù z dostarczonym radnym w ustawowym terminie wraz z materiaùami porz¹dkiem 
obrad sesji, który przedstawia siê nastêpuj¹co: 
1/ Otwarcie obrad sesji. 
2/ Powitanie. 
3/ Stwierdzenie quorum. 
4/ Przyjêci e protokoùu z XXXVII i XXXVIII sesji Rady Gminy. 
5/ Informacja Wójta Gminy z prac miêdzy sesjami. 
6/ Informacja  z realizacji zadañ z zakresu o�wiaty 2012/2013 oraz przygotowanie  
    placówek  o�wiatowych do rozpoczêcia roku szkolnego na 2013/2014. 
7/ Informacja z realizacji zadañ z zakresu ochrony �rodowiska na terenie gminy  
    Marciszów. 
8/ Podjêcie uchwaù w sprawach :  
a/ sprzeda¿y nieruchomo�ci. 
9/ Interpelacje i zapytania radnych. 
10/ Sprawy ró¿ne. 
11/ Zamkniêcie obrad sesji. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù siê do radnych o ewentualne uwagi do przedstawionego 
porz¹dku obrad. 
Uwag nie zgùoszono. 
Poddany pod gùosowanie porz¹dek obrad zostaù przyjêty jednogùo�nie. 
Ad.3. 
Stwierdzenie quorum. 
Na podstawie listy obecno�ci radnych Przewodnicz¹cy Rady Gminy stwierdziù quorum, listy 
obecno�ci radnych i soùtysów stanowi¹ zaù¹cznik nr 1 i 2 do protokoùu. 
Ad.4. 
Przyjêcie protokoùów. 
Protokoùy z XXXVII i XXXVIII sesji zostaùy przyjête bez uwag. 
Ad.5. 
Informacja Wójta Gminy z prac miêdzy sesjami. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy poinformowaù  Radê o wyroku S¹du Apelacyjnego we 
Wrocùawiu sprawy z powództwa pani Zofii Witkowskiej  i odczytaù  radnym  tre�ã  
przeproszenia  jakie ma  zastosowaã w stosunku do pani Z.W. z Ciechanowiec, które brzmi � 
Przepraszam Pani¹ Zofiê Witkowsk¹  za naruszenie jej godno�ci osobistej w uchwaùach Rady 
Gminy z dnia 25 lutego 2009 roku nr XXXII/189/09 i z dnia 23 kwietnia 2009 r. nr 
XXXIV/204/09 przez zawarcie w ich uzasadnieniach niedopuszczalnych ocen i krytyki 
dotycz¹cych Pani Zofii. Witkowskiej oraz przepraszam  
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tak¿e za tre�ci , które znalazùy siê w wyst¹pieniu Wójta na posiedzeniu Rady Gminy w dniu 24 
lutego 2009 r. dotycz¹ce wysoko�ci pomocy finansowej udzielonej w zwi¹zku z po¿arem�.   
Wójt poinformowaù, ¿e zùo¿y  skargê do Prezesa S¹du Apelacyjnego we Wrocùawiu  
dostarczaj¹c  wykonane  komisyjnie zdjêcia w mieszkaniu pani ZofiiWitkowskiej po po¿arze,   
przedstawiaj¹ce stan tych  zniszczeñ  wraz z dokumentami pokazuj¹cymi fakty, tym bardziej , 
¿e zniszczenia  byùy znacznie mniejsze ani¿eli przedstawia je  Pani Zofia Witkowska  i , która  
otrzymaùa zapomogê, a  jednak  zdaniem pani Zofii Witkowskiej zapomogi zostaùy ¿le 
podzielone.  
- odbyùa siê nieplanowana sesja Rady Gminy w miesi¹cu lipcu z powodu otrzymania �rodków  
   z Euroregionu Nysa otrzymywane po rozliczonym czasie za rok poprzedni.W zwi¹zku z  
   brakiem na drogê w Wie�ciszowicach oraz z przeznaczeniem na  plac zabaw w Sêdzisùawiu  
   nale¿aùo je wprowadziã do bud¿etu.  Kwota na Sêdzisùaw okazaùa siê za maùa jednak jest  
   szansa wykonanie tych robót w niedùugim czasie. 
- odbyù kilka spotkañ w WZWiK i prezesem Zwi¹zku Spóùki zostaùa ponownie ten sama  
   osoba. Powoùana Komisja stwierdziùa wùa�ciwo�ã pomiarów budynków , sieci , budowli  
   i  po rozmowach uznano, ¿e bêdzie odwoùanie w zwi¹zku z nie zapùaceniem za 2012/ 2013 r  
   podatku plus 40 tysiêcy odsetek. Wstêpie Wójt obiecaù rozùo¿yã podatek na 10 rat  
   podatku bez rozkùadania odsetek je¿eli siê nie uda wyst¹pi do Urzêdu Skarbowego o  
   ukaranie, 
- prowadzona jest, te¿ sprawa zwi¹zana z odwieszeniem za bezumowne korzystanie z  
   gruntów jest  pozew i we wrze�niu ma byã informacja na ten temat, 
- odbyùo siê spotkanie z Sanikomem i bêd¹ próby utworzenia Rady Nadzorczej z  
   samych udziaùowców,   
- zapoznaù ze sporz¹dzon¹ informacja przez pana doktora Maksia prezesa spóùki z o.o.  
  Rodzina w  Marciszowie  miesiêczn¹ ilo�ci¹ wykonanych usùug  medycznych  przy 4200  
  zadeklarowanych pacjentów wykonano tych usùug 4435 przy 9 zù na zadeklarowanego  
  pacjenta wiêc tak nie powinno byã. Mówi to w kontek�cie zdarzaj¹cych siê skarg , ¿e do  
  pana doktora Maksia na wizytê oczekuje siê nawet do 2 tygodni. Jest to spowodowane tym  
  ¿e przyjmuje nawet po 50 pacjentów dziennie wiêc  nie jest w stanie  inaczej tego zrobiã st¹d  
  takie oczekiwanie na wizytê. Przepisy mówi¹, ¿e mo¿e przyj¹ã 4 pacjentów na godzinê lub  
  maksymalnie 30 osób w ci¹gu 8 godzin. Poniewa¿ wiêkszo�ã ludzi chce i�ã na wizytê do   
  doktora Maksia dlatego wójt o tym mówi , ¿eby byùo wiadomo jak rozmawiaã i przekazywaã  
  te informacje  naszym mieszkañcom. Rzeczywisto�ã natomiast jest tak, ¿e jedna osoba  
  przychodzi kilka razy w  miesi¹cu do lekarza , a s¹ takie , które wcale lub jeden raz.    
- przypominaj¹c o zebraniach z soùtysami odbytymi na pocz¹tku roku w sprawie    
  organizowania do¿ynek gminnych poinformowaù o odebranej du¿ej ilo�ci telefonów na ten  
  temat ze zdziwieniem, ¿e wszyscy robi¹ do¿ynki ,a nasza gmina  ich nie organizuje. 
  Stwierdziù, ¿e  pomimo, i¿ gmina daje pieni¹dze nie ma chêtnych do podjêcia siê tego  
  zadania , co jest przykre tym bardzie, ¿e  jest siedem wsi , a brak jest chêtnych do ich  
  zorganizowania. Przypomniaù te¿ , ¿e w Powiecie to wùa�nie nasza gmina do¿ynki  
  reaktywowaùa i wszêdzie siê odbywaj¹ tylko nie w naszej gminie.   
- Zwróciù siê kolejny raz z pro�b¹ o podawanie informacji do prasy lokalnej polegaj¹cej na  
  prawdzie i przytoczyù  spraw¹ braku budowy mostu w Sêdzisùawiu oraz stwierdzenie, ¿e  
  wójt ma pilnowaã dzieci  przebywaj¹ce w pobli¿u pozostawionego akwenu wodnego na  
  terenie byùej ¿wirowni. 
 Wójt zapewniù, ¿e jak  obiecaù to most bêdzie naprawiony  na bazie tego, co ustalono w  
  przetargu jednak nie mo¿e odpowiadaã za wszystko, uwa¿a te¿ , ¿e opieka nad dzieãmi to  
  gùównie rola rodziców , bo nie mo¿e tak byã, ¿e za wszystko odpowiada wójt. Tym czasem  
 do koñca miesi¹ca  wrze�nia uda siê naprawiã most , a miejsce na ¿wirowni zostanie jeszcze  
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 bardziej zabezpieczone. 
 Poinformowaù o sprzeda¿y z hipotek¹ byùy  �Bobrex� w Sêdzisùawiu pozbawiaj¹c gminê  
 nale¿nych jej  dùugów. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Ad.6 
Informacja z realizacji zadañ z zakresu o�wiaty 2012/2013 oraz przygotowanie placówek 
o�wiatowych do rozpoczêcia roku szkolnego na 2013/2014. 
Uczestnicz¹ca w obradach sesji pani Marta Jêdrzejowska kierownik referatu o�wiaty Urzêdu 
Gminy  zapoznaù zebranych z aktualn¹ sytuacj¹ z zakresu realizacji zadañ i przygotowania 
placówek do rozpoczêcia roku szkolnego.  
Poinformowaùa, ¿e  szkoùa jako budynek jest przygotowana do przyjêcia uczniów w nowym 
roku szkolnym poprzez odnowienie i  od�wierzenie  pomieszczeñ  , który rozpoczyna siê w 
najbli¿szy poniedziaùek 2 wrze�nia o godzinie 8.00. 
Rozpoczyna ogóùem naukê 454 uczniów w tym zwiêkszone o jedna grupê przedszkole w 
wyniku migracji mieszkañców  co spowodowaùo , ¿e liczba dzieci siê zwiêkszyùa i bêdzie ich 
110. Do szkoùy podstawowej 12 oddziaùów bêdzie uczêszczaùo 220 uczniów do Gimnazjum w 
tym 6 oddziaùów 124 uczniów. Dowozem bêdzie objêtych ogólnie 291 uczniów. Kadra w tym 
sami specjali�ci jest zatrudniona w 100 %, a  w okresie wakacji dwóch nauczycieli uzyskaùa 
awans na nauczyciela mianowanego. Szczegóùowa informacja za okres roku poprzedniego, 
który jeszcze siê nie skoñczyù  zostanie  przedstawiona w miesi¹cu paêdzierniku na sesji.   
Do przedstawionej informacji uwag nie wniesiono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy poinformowaù, ¿e zostaùy rozdane wszystkim soùtysom w celu 
rozwieszenia na tablicach ogùoszeñ informacje dot. odjazdów autobusów z  poszczególnych 
wsi  wo¿¹cych dzieci do szkoùy. 
Ad.7. 
Informacja o realizacji zadañ z zakresu ochrony �rodowiska na terenie gminy 
Marciszów. 
Przewodnicz¹cy przypomniaù ¿e ka¿dy radny wraz z materiaùami na sesjê otrzymaù 
informacjê n/t realizacji zadañ z ochrony �rodowiska za 2012 rok. 
W zwi¹zku  powy¿szym zaproponowaù na zasadzie zadawania pytañ zainteresowanych ,na co 
zostan¹ udzielone odpowiedzi. 
Ponadto Wójt Gminy zaprosiù do referatu rolnictwa i ochrony  �rodowiska gdyby kto� 
potrzebowaù wyja�nieñ i miaù jakie� problemy.   
Ponadto zapoznaù z pro�ba mieszkañca gminy, który  zwróciù siê do Wójta Gminy o  
zwolnienie z opùat za odbiór odpadów komunalnych z posesji , który w pro�bie twierdzi, i¿ 
nie produkuje �mieci. W zwi¹zku z negatywna odpowiedzi¹ wójta , któr¹ zawracaj¹cy  uznaù  
za niesprawiedliw¹ zwróciù siê z pro�b¹ do Przewodnicz¹cego Rady Gminy. 
Wójt Gminy przypomniaù , ¿e ustawa  o utrzymaniu porz¹dku i czysto�ci w gminach nie   
przewiduje osób , które nie produkuj¹ �mieci jak te¿  nie uwzglêdnia ¿adnych  zwolnieñ o, 
które mieszkaniec siê ubiega o czym  zostanie pismem poinformowany. 
Radny Adam Ry¿owski Wie�ciszowice 
Zwróciù siê z pro�b¹ o baczne czuwanie nad ta ustaw¹ , bo przygl¹daj¹c siê jej realizacji 
wyraziù obawê staniêcia  gminy przed faktem, ¿e ci co pùac¹ , bêd¹ dalej pùaciã, a pozostali 
nie  i mo¿e doj�ã do tego, ¿e gmina bêdzie miaùa problem z tzw. ��cwaniactwem � , 
omijaniem i lekcewa¿eniem tej ustawy przez niektórych mieszkañców , bo takie przypadki 
radny ju¿ obserwuje. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
W odpowiedzi poinformowaù , ¿e zostanie wzmo¿ona kontrola w tej kwestii i bêdzie robione 
wszystko, ¿eby  �rodki za odbiór odpadów komunalnych  spùywaùy tym bardziej , ¿e skùadane  
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s¹ o�wiadczenia na podstawie art.247  o odpowiedzialno�ci karnej wiêc bêdzie to ùatwiej 
egzekwowaã. 
Innych pytañ nie zgùoszono w zwi¹zku z czym Przewodnicz¹cy Rady Gminy uznaù, ¿e 
dostarczona radnym informacja jest wyczerpuj¹ca.  
Ad.8. 
Podjêcie uchwaùy w sprawach : 
- sprzeda¿y nieruchomo�ci  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Rada Gminy w gùosowaniu  jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 
3 do protokoùu. 
Ad.9. 
Interpelacje i zapytania radnych. 
Radna Jadwiga Adamczyk  Wie�ciszowice 
Zwróciùa siê do Wójta Gminy w sprawie zasùoniêtych lamp ulicznych przez wysokie �wierki   
w Wie�ciszowicach przy posesji le�niczego oraz na terenie posesji pana Smolenia , poniewa¿ 
byùa taka okazja kiedy Energetyka wykonywaùa prace wiêc zwróciùa siê o poù¹czeni, tych prac  
których jednak nie mo¿na byùo wykonaã. 
Dlatego zwróciùa siê przed urlopem do zastêpcy wójta jednak zadanie to nie zostaùo 
wykonane.  
Wójt w odpowiedzi poinformowaù, ¿e sprawdzi czy jest mo¿liwo�ã aby Energetyka wykonaùa 
te prace , bo to jest prywatny grunt , a lampy oczywi�ci nale¿y odsùoniã..  
Radna Teresa Mospan  Ciechanowice 
Zgùosiùa sprawê wyciêcia krzewów i drzew przy drodze powiatowej na Miedziankê  w 
okolicy Prypkowa oraz sprawê przeciekaj¹cego dachu na przystanku PKS w Ciechanowicach 
w pobli¿u byùej �Sùodowni�. 
W odpowiedzi radna Powiatu Maria Bych poinformowaùa w sprawie wyciêcia krzewów w 
Ciechanowicach, ¿e zgùosiùa sprawê  we wtorek 27 sierpnia na sesji w Powiecie � wniosek 
zostaù przyjêty. 
Wójt dodaù, ¿e proponowaù nawet pomoc przy wspóùpracy wyciêcia tych krzaków. 
W sprawie przeciekaj¹cego dachu na przystanku w Ciechanowicach  wójt poinformowaù, ¿e 
prace zostan¹ wykonane jak tylko bêd¹ finanse i ponownie prosi o zgùaszanie takich spraw 
natychmiast , a nie dopiero na sesji.  
Radny Józef Szoùdrowski  Sêdzisùaw 
Ustosunkowaù siê do reakcji wójta dot. wypowiedzi do prasy lokalnej w spr. budowy mostku 
w  Sêdzisùawiu informuj¹c , ¿e  zostaù zmuszony do wypowiedzenia siê na ten temat.  
Zgùosiù jednak powa¿niejszy zdaniem radnego problem dot.pozostawionych na posesji pana 
Jerzaka w Sêdzisùawiu  psów i kotów oraz  �mieci w zwi¹zku z zakoñczeniem dziaùalno�ci 
poprzedniego wùa�ciciela firmy� Sybaud �. Pan Jerzak z lito�ci karmi te zwierzêta , które s¹ 
jednak zagro¿eniem dla mieszkañców dlatego nale¿y co� z t¹ sytuacj¹ zrobiã. 
Wójt poinformowaù ,¿e zostaùo wysùane pismo do pana Jerzaka w Sêdzisùawiu , który 
dzier¿awi czê�ã gminn¹  i zostan¹ wykonane ponownie tablice zabraniaj¹ce wstêpu na ten 
teren  / oprócz  tych , które s¹ / .  
Wójt w sprawie bezdomnych  psów przypomniaù jakie s¹  koszty ich wywozu do schroniska 
na, co Rada przeznaczyùa 10 tys zùotych i zdaniem  wójta  to najgùupsze rozwi¹zanie, ¿eby 
wójt  odpowiadaù za sprawy bezdomnych zwierz¹t i dostarczanie ich do schroniska , które 
bior¹ za to od 3 do 4 tysiêcy, bo odbija siê to na gminnych finansach. Tym czasem najwiêkszy 
dùu¿nik gminy , waùbrzyskie wodoci¹gi nadal nie zapùaciùy kilkaset  tys. zù podatku od 
nieruchomo�ci. 



Odno�nie organizacji do¿ynek uwa¿a, ¿e najej zorganizowanie  
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Radna Danuta Wojtas Sêdzisùaw 
Zwróciùa siê z zapytaniem do wójta w sprawie nie dotrzymanego terminu remontu  czê�ci 
�wietlicy  w Sêdzisùawiu i kiedy zostanie on ukoñczony. 
Wójt Gminy w odpowiedzi poinformowaù, ¿e brak jest chêtnych do wykonania tych prac  
szczególnie przy kominie jednak prace s¹ wykonywane i zostan¹  skoñczone. 
Radny Andrzej Mitczak Ciechanowice 
Zwróciù siê do radnej powiatowej Marii Bych w sprawie osuwiska na drodze powiatowej w 
Ciechanowicach  przy budynku nr 54 i dwóch zapchanych caùkowicie przepustów  na tej 
samej drodze powiatowej   koùo posesji pana Postro¿nego i pani Siudak .Zgùaszaù  ta sprawê w 
Powiecie miesi¹c temu jednak brak jest reakcji  wiêc pyta, czy i kiedy bêdzie to zrobione. 
Radny prosi o pomoc w tej sprawie poniewa¿ nachodzi zima i bêdzie tam niebezpiecznie. 
Wójt poinformowaù, ¿e gmina  interweniowaùa chocia¿ to droga powiatowa i nie zdarzyùo siê 
¿eby nie byùo interwencji i prosi o nie zmuszanie wójta do wykonywania prac nale¿¹cych do 
Powiatu.  
Radna Powatu poinformowaùa , ¿e  sprawa  usuwiska jest zgùoszona w Powiecie  
i prac maj¹ byã prawdopodobnie  wykonane w 2014 roku , a sprawê udro¿nienia przepustów 
zgùosi do Powiatu. 
Ad.10. 
Sprawy ró¿ne. 
Radna Jadwiga Adamczyk  Wie�ciszowice 
Poinformowaùa o niezabezpieczonej przykryciem studzience w rowie  w Wie�ciszowicach 
przy drodze do Raszowa do , której wpadù turysta rowerzysta zje¿d¿aj¹cy z kolorowych 
jeziorek ,  taka niezabezpieczona studzienka jest te¿  koùo posesji pana le�niczego � radna 
prosi  interwencjê. 
Józef Ýukrowski  soùtys Domanów 
Zwróciù siê do radnej Powiatu Marii Bych w sprawie udro¿nienia rowów przydro¿nych z 
Domanowa do Nadgórnika , które czê�ciowo zaczêli czy�ciã i sprawa stanêùa. 
W odpowiedzi radna poinformowaù , ¿e na sesji Rady Gminy w maju temat ten pan poruszaù 
w obecno�ci  pani Starosty , która  poinformowaùa, ¿e bêd¹ one wykonane o czym obiecaùa 
informowaã na bie¿¹co jednak brak jest  informacji  w tym temacie. 
Radny Adam Ry¿owski Wie�ciszowice 
Ustosunkowaù siê do sprawy organizowania do¿ynek zadaj¹c pytanie sk¹d Rada Soùecka ma 
wzi¹ã na to pieni¹dze , bo z Funduszu Soùeckiego nie mo¿e , poniewa¿ Skarbnik Gminy takiej 
faktury nie przyjmie.  
W odpowiedzi wójt zwróciù uwagê na to, ¿e sytuacja zmieniùa siê po wprowadzeniu ustawy o 
grach itp.co powoduje du¿e podatki. 
W sprawie unormowania barku znaku zatrzymywania siê i postoju po prawej i lewej stronie  
w Wie�ciszowicach. 
Poprosiù o rozwa¿enie  propozycje z zebrania wiejskiego odno�nie wydatkowania Funduszu 
Soùeckiego z przeznaczeniem na doùo¿enie do o�wietlenia ulicznego czy gmina pomo¿e  w tej 
kwestii. 
Ponadto radn¹ powiatow¹ Mariê Bych poinformowaù , i¿ po raz czwarty zgùaszaù do Powiatu 
sprawê  przystanku pod zegarem na którym jest wyrwa ,a to droga powiatowa prosi o 
interwencjê. 



Pani Maria Bych w odpowiedzi poinformowaùa, ¿e wniosek o naprawê wyrwy zgùosiùa 
pisemnie do Powiatu na, który nie otrzymaùa jednak odpowiedzi.  
Wójt Gminy w odpowiedzi przypomniaù, ¿e fundusz soùecki to fundusz caùej gminy dlatego 
prosi o zastanowienie siê, czy odno�nie funduszu soùeckiego warto walczyã z t¹ ustaw¹  
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zastanawiaj¹c siê co wolno , a czego  nie wolno.Wójt  szanuje to, ¿e istnieje taki sposób 
mo¿no�ci wykonania prac na terenie ka¿dej wsi przy jego pomocy , bo to cementuje to 
spoùeczno�ã.Zwróciù te¿ uwagê na wielko�ã �rodków  na poszczególne wsie, co nigdy nie 
bêdzie radykalnie podzielone , a nie ma jednak takiej wsi gdzie nie byùoby nic zrobione.  
Mirosùaw Wolak soùtys Ciechanowic 
Zdaniem soùtysa to jedyna czê�ã bud¿etu o wydatkowaniu , którego decyduje wie� pozostaù¹ 
czê�ci¹ decyduj¹ radni i nale¿y tak robiã, ¿eby mo¿na byùo wszêdzie co� wykonaã  i na tym  
polega demokracja , bo  daje to ludziom poczucie, i¿ co� od nich zale¿y i mog¹ podejmowaã 
decyzje , wa¿ne s¹ te¿ dyskusje. 
Krystyna Magda Skarbnik Gminy  
Odnosz¹c siê do wypowiedzi soùtysa z Ciechanowic poinformowaùa , co jest gùównym celem 
Fundusz Soùeckiego , a s¹ nimi   przedsiêwziêcia , którego priorytetem jest  poprawa 
warunków ¿ycia mieszkañców wsi i to jest podstawa do uzasadnienia danego 
przedsiêwziêcia.  
Adam Chronowski  soùtys z Marciszowa 
Zwróciù siê do radnej Powiatu w sprawie ulicy Spóùdzielczej koùo posesji pana Sitka w 
Marciszowie oraz mostku , który zarósù traw¹ przez co jest niewidoczny i kierowcy ocieraj¹ 
sobie samochody przeje¿d¿aj¹c tamtêdy. 
Radny Józef Szoùdrowski  Sêdzisùaw 
Uwa¿a , ¿e w sprawie do¿ynek nale¿y mimo wszystko siê zastanowiã  na przyszùo�ã ile 
przeznaczyã na ich organizacjê, jednak  zdaniem radnego bez sponsorów jest to niemo¿liwe. 
W sprawie Funduszu Soùeckiego uwa¿a , ¿e  powinien funkcjonowaã, ¿eby mo¿na wykonaã 
jakie� prace , które chce dana wie� i tak jak jest dotychczas zdaniem radnego jest 
sprawiedliwie. 
Innych spraw nie zgùoszono. 
Ad.10. 
Zamkniêcie obrad sesji. 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù jej 
zamkniêcia.  
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